
 

Dagsorden til bestyrelsesmøde Skolen i Sydhavnen 26. august 2024 

 
Tid og sted Afbud Referent Ordstyrer 

Tirsdag den 26. august 2024 17-19 
 
Deltagere:  
 
Forældre 
Ordinære medlemmer: 
Andrea Karner  
Regina Elisabeth Birkemosegård 
Signe Kragelund Schmidt  
Tania Hav Kidmose 
 
Suppleanter: 
Signe Voigt Vadskær 
Tilde Hellsten 
 
Medarbejdere 
Jannie Brix-Vallentin (Lærer) 
Nicolai Tilgaard Pelzer (Pædagog) 
Rasmus Ørnemose Peetz (Elevråd 
kontaktlærer) 
 
Ledelse 
Lotte Schultz  
Michael Raagefelt Langkilde 
Morten Biering  
Tim Lindebæk Djursing 
 

Anke Klinke 
Anna Sveistrup Rasmussen 
Henriette Koustrup Madsen 
Line Rask 
Gülay Sahin 
Friederike Juliane Benecke 
 
 
 
 
 
 

Tim Lindebæk Djursing 

 

Tania Hav Kidmose 

 

 

Punkt Mål* Tid Ejer Emne Hvad skal vi udrette? 
Referat 

Hvem gør hvad? Hvornår? 



1 

B 5 min 
(17.00-
17.05) 

Tania Velkommen 
og 
Godkendelse 
af referat fra 
sidste møde 
 

Dette sker så vidt muligt 
skriftligt efter sidste møde 

Referat er godkendt. 

2 

O 5 min 
(17.05-
17.10) 

Signe og 
Tania 

Overordnet 
historik på 
skolebestyrels
en 23/24 

 Dette punkt skubbes til tirsdag d.24/9 

3 

O 40 min 
(17.10-
17.50) 

Ledelse 
og 
persona
le 

Nyt fra 

• Ledel
sen: 
15 
min 
Lotte 
5 min  
Tim 5 
min 
Line 5 
min 

• Perso
nalet: 
20 
min 
Janni
e og 
Nicol
ai  

• Elevrå
det - 
Rasm
us 5 
min 

Opfølgning på nuværende 5 
årgang fra personalets side.  

Indskoling: 
- Der er kommet godt i gang på skoleåret. 
- 3 nye børnegrupper, med sen klassedannelse 1/5. Der 

arbejdes på at afprøve børnene i forskellige 
konstellationer. 

- Fokus pt. på hvordan og hvor meget der løbende 
kommunikeres ud til forældre. 

- Sygemelding fra BH-leder 4 dage før opstart, har været 
et mindre bump på vejen. Der er fundet afløser pt. 

- Personalet er ved godt mod. 
- 1. årgang er kommet godt i gang. Dog er en lærer pt. 

sygemeldt 4 uger frem, som der er fundet en løsning på. 
- 2.årgang er godt i gang. Mindre uro ifm. 

Klassesammenlægningen 1/6 – der har været dialog 
med de forældre, der havde bekymringer. 

- Der arbejdes med ”Skolehavn” i disse dage, hvilket 
skaber fed undervisning og masser af liv ved 
havnefronten. 

- 3.årgang kører derudad. 
- Der er i uge 37 et fælles projekt omkring ”toiletvaner” 

 
- Der arbejdes på at få indført en sangklasse fra Skt. Annæ 

fremadrettet. Dette er i beskrivelsesfasen pt. 
 

 
Mellemtrin: 



- Der arbejdes med fællesskaber som fokus flere steder på 
trinnet. 

- Nye konstellationer i alle teams på mellemtrinnet, det 
fylder en smule. 

- Pt. et par ledige stillinger. (der er ansættelsessamtaler 
29/8) 

- Der afvikles fælles Naturfagsuge i uge 37 
- Der afvikles SkoleOL i slutningen september 
- 4. årgang har flere dage mødetid kl.8.30 grundet sene 

svømmetider. Svømning er blevet spredt ud over flere 
dage på baggrund af erfaringer fra sidste skoleår, hvor 
det skabte stress for elever og lærere, at skoledagen var 
væsentlig anderledes om onsdagen for at få alle til 
svømning samme dag 
 

Udskoling 
- En lærer er pt. udlånt til Harrestrup Å skole, som leder 

dér. 
- Der forventes at der vil være en større/mindre rokade af 

skemaet over de næste par måneder grundet flere 
barsler, svømmetider m.m. 

- Der berettes om nogle virkelig gode elevgrupper i 
udskolingen pt. 

 
Personalet: 

- Generelt er der tilbagemelding fra lærerne om, at det 
har været rigtig fint at komme i gang. 

- Enkelte beretter om lidt pres grundet sygemeldinger og 
barsler 

- Der har været en smule udfordringer med computere 
grundet barsler blandt IT-folkene. 

- Skemaerne har fyldt en del, da flere ikke mener at det i 
år har været en god proces eller et godt resultat. 
Skemaerne tager ikke højde for didaktik og co-teaching 
og samme mødetider så der kan afholdes møder på 
tværs, da det primært har været en ”computer” der har 
lagt skemaet t. 



 
KKFO 
- Der har siden 1/6 været mere fokus på at have et 

mindre opdelt hus. Dette kræver en smule mere af 
personalet ift. omstillingen. 

- Det har været en fantastisk sommerferie, med 3 uger på 
Sluseholmen. Dette samarbejde har kørt rigtig godt.  

- Der har været lidt røre i personalegruppen grundet 
nogle økonomiske stramninger, som har presset nogle. 
Ledelsen har været gode til at kommunikere og støtte 
op bedst muligt, men situationen gør også at der er 
kommet mere topstyring. 

 
Elevråd 

- Der er demokratidag fredag d.30/8, hvor 
elevrådsrepræsentanterne skal vælges 

- Der sættes fremadrettet fokus på mere skemalagte og 
strukturerede klassemøder. Dette er også sat på til 
næste lærermøde. 
 

 

4 

D/B 35 min 
(17.50-
18.25) 

Alle Årshjul Hvilke principper skal revideres 
i dette skoleår - 
klassedannelsesprincippet skal 
efter aftale på i september. 
 
Hvilke andre store emner skal 
op på hvilke møder - budget - 
trivselsundersøgelse oa.  
 
Endeligt årshjul præsenteres på 
mødet i september. 

- Der skal revideres klassedannelsesprincipper. Hér skal vi 
have evalueringer fra det seneste års 
klassesammenlægninger med ifm. Revideringen. 

- Princip for kommunikation ønskes revideret. (inkl. Digital 
kommunikation) 

- Princip for antimobbestrategi bedes revideret. 
- Princip for trivsel bedes sættes på. 
- Princip for hjemmeside bedes sættes på. 
- Mødestruktur for kontaktforældre ønskes også på. 
- Punkt omkring budget, sættes på til mødet i februar. 
- Indskolingsforældremøde (19/) ønskes behandlet på 

mødet i februar 
- Kommunikation omkring bestyrelsen (itl forældremøder 

etc.) skal på som punkt. 



5 

O 5 min 
(18.25-
18.30) 
 

Tim, 
Signe og 
Janni 

Indflyvning til 
5 årgangs 
drengegruppe 
 

 - Stine Lykke (konsulent) er startet op med møder med 
lærere og observation af børnefællesskaber. 

- Indsats på fokuserede børne/forældresamtaler med en 
del drenge det næste stykke tid. 

- Det er en gruppe på 10-15 drenge på tværs af årgangen 
der har et sammenhold på baggrund af konflikter og 
udfordrende adfærd. De skal have hjælp til at finde 
noget andet at være fælles om. 

- Det er stadig et hårdt miljø for børn og voksne. De 
voksne på årgangen vurderer ikke at deres arbejdsmiljø 
er forbedret efter ferien. De oplever stadig situationer 
med racistisk sprog, groft sprogbrug, vold, mm, og føler 
de mangler handlemuligheder og opbakning. Samtidig er 
der også nye voksne og vikar på årgangen, efter to af 
årgangens faste lærere valgte at sige deres stilling op før 
sommerferien. 

- Der afsættes tid på næste møde, til at fremlægge planen 

for brugen af konsulent samt til at evaluere på 
situationen, og vurdere om teamet har behov for 
yderligere. 

6 

O 5 min 
(18.30-
18.35) 

Morten 
og 
Andrea 

Trafik Opfølgning på trafiksituationen 
omkring skole.  

- Der har i maj været møde og observation fra ”Sikker 
trafik”, som godt kunne se at der var problemstillinger 
der kunne arbejdes på. 

- Der er kommet svar fra Sikker Trafik om, at der nu bliver 
sat trafiktavler op – dette forventes snarest. 

- Der arbejdes på at der lysreguleres, så cyklister får 
”forlomme” ift. grønt lys. 

- Der foreslås at der benyttes undervisningstid på ”sikker 
trafik”. 

- Indskoling og mellemtrinnet undersøger om der er 
behov for tiltag fremadrettet. 

7 

O 10 min 
(18.35-
18.45) 

Morten 
og Signe 

Specialanalys
en 

Hvad er der sket og hvor står vi 
nu.  

- Dele af specialanalysen er udskudt til efteråret grundet 
økonomi bl.a. 

- Formålet med specialanalysen er primært at inkludere 
flere specialbørn i folkeskolen men der er ikke sat tal på. 



- Der er vedtaget behov for nye regler for visitation, som 
endnu ikke er udrullet. 

- Pt. afventes de helt konkrete tiltag. 

8 

O 5 min 
(18.45-
18.50) 

Alle Eventuelt. 
Punktet er et 
orienteringspu
nkt og kan kun 
indeholde 
korte 
beskeder, 
større ting skal 
på 
dagsordenen 
til kommende 
møder 

 - Bestyrelsen har fået en forældrehenvendelse ang. 
Trívselsundersøgelsen. Punktet tages op på 
skoleudviklingssamtalen og principperne for trivsel tages 
op og revideres på skolebestyrelsesmødet. Elevrådet er i 
gang med at revidere undervisningsmiljøvurderingen og 
de handleplaner den afføder. 

 
- Til skoleudviklingssamtalen deltager Signe. Hun forhører 

sig om der er andre fra skolebestyrelsen som kan deltage. 
 

9 

D/B 10 min 
(18.50-
19.00) 

Alle Punkter til 

næste møde 

og tak for i dag.  

 Næste møde er 24/9 og afholdes i Vækst (udskolingsbygning). 
 
Et punkt om «skemaer» ønskes for næste møde – MO/LS, 15 
minutter 
 
Opfølgning 5 årgang drenge 
 
Klassedannelsesprincippet v. afdelingerne – tilbagemelding 40 
minutter – hvordan er det gået ift. praksis 
 
Co-teaching – 20 minutter v. TL, JV, LS 
 
Årshjul – Signe og Tania  
 
Hjemmeside v. Morten – 10 minutter 

 
* O: orientering    D: drøftelse    B: beslutning  


